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ABSTRACT 

The aim of the "Synopsis of the Amphipoda of the Southern Ocean" is to provide users of taxonomy, such as 
ecologists, with a quick and easy guide to the identification of amphipods from the Antarctic and the Subantarctic 
regions. In this second volume of the series seven families are treated: Acanthonotozomellidae, Amathillopsidae 
(including Parepimeriinae), Dikwidae, Epimeriidae, Iphimediidae, Ochlesidae and Vicmusiidae; a total of 87 
species. Diagnoses and keys for all genera and species are provided. The main characters in the keys are illustrated, 
and for each species a habitus drawing is provided. Identification of most species is possible without dissection. 
Distribution maps for all species are included. 

RESUME 

Le but du "Synopsis of the Amphipoda of the Southern Ocean" est de fournir aux usagers de Ia taxonomie, en 
premier lieu aux ecologistes, un guide d'identification rapide et d'utilisation aisee pour les especes antarctiques 
et subantarctiques. Dans ce second volume de Ia serie sept families sont traitees: Acanthonotozomellidae, 
Amathillopsidae ( comprenant les Parepimeriinae ), Dikwidae, Epimeriidae, Iphimediidae, Ochlesidae et Vicmusiidae, 
soit un total de 87 especes. Des diagnoses et des cles sont foumies pour tous les genres et especes. Les caracteres 
principaux sont illustres dans les cles et !'habitus de chaque espece est figure. L'identification de Ia plupart des 
especes est possible sans dissection. Les cartes de distribution sont foumies pour chaque espece. 
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